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И З Л И З А С Е Д М И Ч Н О 

ГОДИШЕНЪ АБОНЯМЕНГЪ: 
Зо общини задължителенъ 200 лези 
За училищни ностоятелстна 100 . 
За кооперац., читалища и частни лица. 50 . 

• а н с w: 

с|м. по 1 лг*. Зл бвпамси ма мк-пгряци и <«гд«а*тя н» 
Стрпн.<иа но \Ъ0 г.и 

ЗЛПЕЯЕЖНЛ* Тахсиг! се с*1и»т*. *• t.awi. пуги« 
каци», при по»торенис твкситЪ ct удп--«мт* 

ВСИЧКО ПЪ ПГкЛИПЛШ 

1 
Има общочовешки идеи които свързватъ 

хората отъ всички краища на скита, чиито 
допирни точки изглзждатъ противоречията 
и враждите между хората Такива гдеи ся 
носители на миръ и благоденствие, такивато 
идеи човешката съвесть тачи и почита. На 
7 юлий т. г, за шести плггь, ще се отпразд-^ 
нува международния кооперативенъ день, 
за шести пжть сърцата на 200 милиона чо
вешки сжщества отъ различни народности 
и раси ще ззбиятъ въ унисонъ. За шести 
пжть кооператорите отъ 1[Ълъ скЬтъ ще про-
възгласятъ сооята солидарност*» - сложена 
на базата на икономическото превъзмогване 
— по пятя на справедлнвостьта и мирътъ. 
И тЪзи милиони обединили се подъ най-
светлото знаме на кооператизгма ще про* 
дължатъ да шедстватъ не по пжтя на на
силствените придобивки, на заграбване чуж
дите територии, на братоубийствените вой
ни, а по пжтя на мирното развитие, сто
панското сътрудничество и хуманните об
носки. Кооперацията като нова форма на 
стопанско потребление е извикана не само 
да,измести една груба и отживяла еконо-
мическа система, ио тя е дошла да обедини 
слабите икономически сжществувания, да 
ги организира въ съюзи, да създаде поми-

i 
нъкъ - • лухоьна и материална култугз за 
истинските зидари на жнкста. тя с лошла 
още да сложи едно ново начало м, отно
шенията из хората, като ги н; прлги рав
ноправни ЧЛСНОРС въ стопанските ИЙЪ пред
приятия, и по този начииъ премахне *еч. 
ната вражда и» всекидневния *'мъ хп-очь 
Т;>я вражда. която руши прмде бг-ькмте на 
вековетЬ и тласка чиьечесткпо no лед-
нит е поля на емгртьта, . Се.а но u-мс on* 
рсйкой лру.ъ nam», н.-шия народъ ънспраи* 
даиъ отъ «м.-рммтЬ договори". ра*н.'и;иъ 
материално отъ репарации, nfvpc^u п и 
яни и сюпанска криза, ше трЬбьа дл се 
присъедини къмъ международното коопера
тивно движение, което е сдинстисмъ зллогц 
за стопански подемъ и духопно npcyu.1t-
ване. 

Дано грохота и шума ма милионите рат
ници излезли да прззнуватъ този дсиь. раз 
буди спящото ни чувство на сбшсствсна 
солидарность, за да се отърсимъ o n , яреб* 
навия егоизъмъ и заживеемъ съ сьетлит* 
идеали на културните народи, които по 
пжтя на кооперзтизъмз се издигнаха ду
ховно и материално. 

Хр. Камбуровъ у-ль 

http://npcyu.1t-
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Преписъ. 

Варненски Окржженъ Ветерин, ЛШрь. 
ЗАПОВЪДЬ 

№ 17 
гр. Ваона, 25 юний 1928 г. 

Съгласно телеграмата на М-ството на 
3 . Д. И. — отд. Ветеринарно подъ «№ 5232 
огъ 22.VI т. Го съ която предписва, че ок 
ржжното предписание на сжщото М-ство 
подъ JN& 4799 отъ 8.IV 1927 год , публику
вано въ наредба брой 22 отъ 1927 г., оста
ва въ сила и за напредъ — предъ видъ на
стъпването на лйтните месеци, презъ кой
то заразителните болести по свинете, а 
особенно »Чумата- между последните най-
много върлува, налага се вземането на съ
ответните м-Ьрки за ограничаването имъ; 
още по-вече като се има предъ видъ бла
гоприятния резултатъ отъ прилагането имъ 
въ минали случаи, благодарение и на които 
мерки загубите у населението отъ умрЪли 
свине беха незначителни, ето защо 

Публикувам протоколите на Вар
ненски Окржженъ Съветъ. 

Продължение отъ протоколъ №11 

Р Е Ш Е Н И Е №—58, 

Свързване съ шосе с. Гюле-кьой съ с Суд-
жасъкьой. Докл. Д. Дабковъ. Въ миналогодиш
ната сесия на съвета имаше постъпили две заяв
ления отъ с. Гюле-кьой — едните искаха шосе 
за Николаевкз, а другите - - за Сюджасъ-кьой. 
Тогава се взема решение да се допита население
то чрезъ референдумъ. Резултата отъ този ре
ферендумът отъ 131 гласоподатели гласувани съ 
100 души, отъ които 99 еж за пътя за Суджасъ-
кьой, а само единъ — за Николаевка. Целата 
преписка за това е постъпила и е на лице. Огъ 
нея се вижда че общинския съветъ въ заседание
то се противопоставилъ на това искане на Гюле-
кьой, съ изключение на единъ съветникъ, който 
е отъ Гюле-кьой. — Мнението на пътната коми-

ЗАПОВЪДВАМЪ: 
I. Да "се затворятъ до 10 Септемврий 

т. г. пазарите за покупко-продажба на 
свине въ окржга, а именно пазарите въ: 
Варненска околия гр. Варна и с Козлуджа 
и тия въ Провадийска околия гр. Провадия 
и селата: Кара агачъ, Елесъ-факж, Вълчи-
долъ и Ново-село като презъ сжщото вре
ме се забранява и на чергаригЬ и копана-
рите, по сличай пжтуването имъ по жетва, 
да прекарватъ и водятъ съ себе си свине; 

II. Презъ забранения периодъ се допу
ща закупуване, превозване и прекарване 
на свине само въ следните случаи: 

1. Угоени свине за клане въ кланиците. 
2. Малки бозайници, до 10 кгр. живо 

тегло, прасета за клане и свине за раз-
плодъ, като пренасянето на такива ще става 
Н2 ржка или въ сандъци; 

3) Слаби свине за стадно или оборно 
угояване отъ угоители (угоитель трЪбва да 
се смЪта само този стопанинъ, който по
стави най-малко 20 свине за угояване), ка
то всеки угоитель е длъженъ да се снабди 
предварително съ писменно разрешение 
отъ съответния длъжностенъ ветеринаренъ 
лекарь, въ района на който ще се угояватъ 
свинете, 

Относно стадата свине, които биха се 
докарали отъ други окржзи въ балкана за 

сия е съ референдума — да се удовлетвори на-
селениехо. 

Д-РЪ Д. Цочезъ. Азъ искамъ да обърна 
вниманието на г. г. окр. съветници върху единъ 
много интересенъ фактъ, който требва да ни 
наведе на мисъльта, че къмъ тази формална стра
на на закона, непременно такива искания въ бъдаще 
да ставатъ презъ общинските съвети, за състав
ните общини е неудобна и неправилна. Тия два 
факта за Халачлий и Гюле-кьой потвърдяватъ въ 
случая, че непременно шосето требвало да мине 
презъ Николаевка, защото съ това тя става цен-
търъ н общин. съветъ който е съ болшинство 
Николаевчини непременно ще реши за Николаев
ка» въпреки нежеланието на населението огъ тия 
села. Интересите на селата се поьнаватъ пб до
бре отъ самото население. Затуй азъ сметамъ, че 
въ случая по-важно е техното допитване и съ 
това щомъ като окр. съветъ се вслуша въ тех
ното мнение, нема да считатъ други виновници, 
защото те сами искатъ това. Затова ние требва 
да се съгласимъ съ мнението на комисията. За 
Халачлий също требва да се реши чрезъ рефе
рендумъ. 
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жирене—стопаните имъ безусловно требва 
да изпълнятъ издадените нареждания презъ 
миналите години, а именно—следъ снабдя
ването имъ съ пжтни листове отъ место-
произхождението, съ позволително отъ гор
ските власти за допущане на паша и та
кова отъ ветеринарния лекарь, въ района 
на който ще се докаратъ свинете, требва 
съ докарване на стадото на местоназначе
нието— да известятъ, чрезъ горските вла
сти, съответния ветеринаренъ лекарь или 
участъковъ фелдшеръ — за да се провери 
стадото и съвместно съ горските власти 
да имъ се определи районъ—пасище; 

Ш. Изпълнението на заповедьта въз-
лагамъ на всички длъжностни ветеринарни 
лекари и участъкови фелдшери и на общин
ските кметове отъ окржга, а преписъ отъ 
сжщата да се изпрати на М-вото на 3. Д. 
И — отд. Ветеринарно и Господина Вар
ненски окр. управитель за сведение. 

Окр. Ветер. Лекарь (п.) Д ръ Ст. К.Тюлеть 
Верно: 

Окр. Ветер. Лекарь: Д-ръ Тюлевъ 
Секр.-Счетоводитель: Г. Друмевъ 

Варненска 
Окр. Пост. Комисн* д 0 Г г ОКОЛИЙСКИТЬ 

№ 2557 Медицински и Ветеринарни 
з VII 1928 г. Лекари и фелдшери при 

гр. Btpua ilOCT. КОМИСИЯ. 

Постоянната комисия е отпечатала ве
че изходящи дневници специално за амбу
латориите. 

Поканвате се, при нужда да искате отъ 
комисията тия регистри, к<*то за получа
ването трЬбва да дойде лице, понеже по 
пощата не могатъ да се нзпращатъ. 

и. д. Председатель: А. Ивановъ 
Секретарь: Н Няколмепъ 

i итттншнмтмтнткпнт» 

пшимшпттгю 
КООПЕРАТИВНО Ш О Ш 

Потръбнтелнвтв коопереция 
Човекъ самъ реди сноя жинотъ. зг да 

се ползва отъ негоните блага». Отъ насъ 
самите зависи какъ да се подредимъ. да си 
създадемъ сами щастие и последното на-

Д. Ралчевъ. Азъ също ще кажа да се въз
приеме мнението на пътната комисия. Окр. съветъ 
не е длъженъ непременно да възприеме мнението 
на общин. съветъ, а по свое усмотрение и 
съвестъ ще требва да реши. Азъ мисля, че ре
ферендума е изразъ на самото желание на насе
лението. 

Ж ЖелЪзОВи Миналата година съ този 
въпросъ се занимахме* Тогава решихме да се 
произведе референдумъ. Моето мнение е съ ре
ферендума. 

Д. Шиновъ Азъ вземамъ думата не да се 
противопоставя, защото познавамъ лобре условия
та че sa свързване това село съ шосето за Варна 
и Девня има едно малко разстояние, но да нзжа 
че този въпросъ стана исторически. Жителит* на 
с. Гюле кьой още отъ 1922 г. на неколко пжти 
еж давали молби това шосе да бжде ту презъ 
Николаевка, ту презъ Суджасъ кьой, като за то
ва еж вземани решения за вписване и отписване 
отъ мрежата на общин. пжтища. На последното 
имъ заявление съ което настоявать да си напра-
аягъ пжть за Суджасъ-кьой, за Николаевка н*ма 
абсолютно никакво значение, защото не е паза-

ренъ пунктъ, и ако общинския съветъ е вземалъ 
такова решение, то е било само огъ полае на 
Гюле-ксой, но щомъ те съ референдумъ искзгь 
своето, да ги оставимъ. Азъ съмъ ла се удовле
твори молбата имъ. 

Првдегдателя. Ако ние иимлата година 
решихме да се произведе референдумъ, то е за
щото отъ селото имаше дие заявления — едно* 
то съ което искатъ пжтя да бжде за Николаевка, 
а другото - за Сулжась-кьеЙ. Моето мнение е, 
че една гол*ма грешка е извършило населението 
на с. Гюле-кьой за гдето иска to*» пжть, защото 
той требва ла премине една широка долина по 
която ще требва да се прави тсипъ отъ 2—3 
метра и деста големъ мость когато за Николлен» 
ка пжтя върви по равеиъ тереиъ и обсолютио 
никакви средства не се искатъ н по-лесно ще се 
направя. Вервамъ, министерството нема да утвър
ди такъвъ пжть. Това шосе съ нищо не може 
да се оправдае. Но понеже искането на Гюле-
къой е направено чрезъ референдумъ, съгласенъ 
съмъ съ мнението на пжтната комисия, да се 
удовлетвори. 

Ив. X. Продановъ. Това шосе е отъ го 
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рравимъ постоянно, чрезъ труда и коопе-
пацията. 

Всичко зависи отъ насъ — отъ хората 
на.колективитета. „Да желаешъ, ще рече 
да можешъ-, казватъ французите. Коопе
рацията макаръ и да датира отъ много го
дини, но тя се счита за една млада издън-
ка, която тепърва има да играе голяма ис
торическа роль въ живота на народигЬ 

И преди появата на Рочдалската коо
перация въ Англия, имало е кооперации, но 
тЬхния животъ е билъ кратковремененъ. 
Не че е н _мало условия за тяхното разви
тие, но основигЬ върху които ся градили 
своето съществувание, да продзватъ само 
на своите членове безъ печалба и на кре-
дитъ, безъ да се гледа на големия идеали-
зъмъ вложенъ въ гЬхъ отъ основателите 
имъ, см ставали причина да пропадатъ. 

Права насока на кооперативната ми-
съль даватъ рочдалскигЬ пионери. Те по-
лагатъ първигЬ здрави основи, фудаментътъ 
върху който се изгражда величавото дело 
на кооперацията. 

Ето техниятъ принципъ: 1) да се ку
пува въ брой; 2) да се продава на пазарни 
цени; 3) да не се прави разлика между членъ 
и консуматоръ. Да не се върши конкурен
ция съ бакали и търговци, а винаги да се 
продаватъ доброкачествени стоки при вЪр-
но тегло. 

Тия принципи еж затвърдили .позиции
те на кооперацията и днесъ тЬ еж на лице. 
Предъ насъ стои разрастнато голямото дЪ-
ро на кооперацията, което обема, въ себе 
си Vs о т ъ Цялото население на земното 
кълбо, до като по-рано се е мислело, че ка
питала е душата на всЪко едно предприя
тие, че за кооперацията съ нейните малки 
средства нЪма животъ.подъ слънцето. 

Действително, капиталътъ играе огром
на роль въ акционерните предприятия. Въ 
кооперацията пъкъ главната роль играе 
консуматора, като се гледа на оборота. Кол
кото оборота е по-голймъ, толкова и усггЬ 
хътъ. на кооперацията ,е по-гарантиранъ. 

Преимуществата на акционерния капи-
талъ и кооперацията е следния: до *като 
първия работи изключително за своите ак
ционери, кооперацията работи за своите 
консуматори. 

Колкото консумацията е по-голедоа, тол
кова и печалбата ще е по-голема, т. е. 
всеки консуматоръ взема участие въ пе
чалбите съгласно направената консумация, 
а върху вложения капиталъ се плаща единъ 
малъкъ плюсъ. Така че преимуществата на 
кооперацията еж много големи, подъ чиито 
знамена требва да се наредятъ всички дре
бни сжществувания. 

Ст. Хареевъ 

лемъ интересъ и за с. с. Суджасъ-кьой, Татаръ-' 
махле и Саръ гьолъ да се свържатъ съ Вълчи-
долъ. 

Председателя Койго с съгласенъ съ мне
нието на пътната комисия да се удовлетвори ис
кането на жителите на с Гюле-кьой да се впи
ше въ мрежата на общинските пътища шосето 
Гюле-кьой — Сюджасъ кьой моля да се вдигне 
ръката. 

Болшинство — приема се. 

Р Е Ш Е Н И Е №—59. 

Свързване съ шосе село Река-девня съ Кат 
раачъ — Сииделъ. Докл. Д. Дабковъ. Постъпило 
е протоколно решение 18/51 отъ 29-й юлий 
1927 год, изпратено въ пост. комисия съ писмо 
JA— 984 огь 4 августъ с. год, съ което молятъ, 
предъ видъ големото значение да се свържатъ 
с. с. Караачъ и Синделъ съ с. Р. Девня за бор 
сата и нибетчийските воденици и др., да свърже 
с. Река-дезна съ Караачъ и Синделъ, атака съ
що да се доискара шосето с РЬка-девня —•* с. 
Марково, за което Река-деаненскага община е от* 
пусгнала 70,000 лв. за направа мость. — Коми

сията е на мнение да се удовлетвори първото 
искане, а второто не е отъ наша зависимость. 

Пр^дсяд-РОлтЯ; Който е съгласенъ на пдт-
ната комисия, да свърже с Река-девнясъ Караачъ 
и Синделъ съ шосе, моля да си вдигне ръката. 

Болшинство — приема се. 

Р Е Ш Е Н И Е №—60. 

По съвместния протоколъ отъ 28 апрнлъ 
1297 год. на общините T. Арнаутларъ, Бейлнй и 
Ейлякьой. Докл. Д Дабковъ. Постъпило е съв<> 
местно протокрлно решение отъ ,28 априлъ м. 
год. на Тюркъ-Арнаутларския, Белийския общин. 
съвети — Провад. околия и Ейлякьойски общин. 
съветъ — Новопазарскг такава, съ ксето молятъ 
да се заличи новопроектираното шосе »Тюркъ-
Арнаутларъ до държавното такова. Варна?—Шу-
менъ, като същото бъде прокарано по стария 
пжть Невша — ГТ. Арнаутларъ,. западно отъ- мо
гилата г *Тушанъ-тепе* и 2) ^Да се разреши-да 
бъде проектирано шосе по права линия Т.гАрна-. 
утларъ — Бейлий отъ държавното -такова. Варна 
—: Шуменъ, —^Пътната комисии намира, че ис-
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СТОПАНСКИ ВЪПРОСИ 

Предстоящн роботи презъ иесецъ 
юлий но нивото. 

Продължителните дъждове забавиха извър-
.шването на полските работи, и те се струпаха 
всички изведнажъ. До като се свърши първата 
копанъ на окопните' растения, ето че дойде вре
ме за втора копанъ Всеки • бърза да я извърши, 
защото пъкъ следъ нея иде друга още по-неот
ложна работа, а не се знае дали изпуснатия днесъ 
слънчевъ день ще бъде и утре. Не се знае оба
че дали досегашните изобилни дъждове за цело 
л4то не ще прекъснатъ. Имайки това предъ вндъ, 
при копанта требва да се внимава. Грешка пра-
вять земледелците гдето още не еж напуснали 
ззгьрлюваието, и правене могилки около расте
нията, Съ това повърхнината на почвата се прави 
вълнообразна а ртъ такава повърхнина се изпа
рява по-вече вода, отколкото огь равна. Човекъ 
требва всичко да предполага, особено за нашия 
климагь, където не се знае днешния день, отъ 
какъвъ ще бъде последзанъ. Преконаването на 
окопните растения цели унищожаване на бурени

те и разрохкване на почвата, за да Циркулира 
свободно въздуха, който е нуженъ за дишането 
на корените, а'също така да развали капиляр* 
т е и по такъвъ начинъ попречи на изпарението: 
Ето защо, прекопаната пов^рхноаь пойобре да 

«не бъде грапава. За икономия на времето и тру
да, нека окопвачките се използуиагь аъ макси
мални размери. 

ЖЪТВОТП е в е че въпрось на деня. Тая годи
на тя също така закъсня. Требва да се помисли 
какъ по добре да стане навременното и извър
шване за да има време следъ това и за другите 
предстоящи рабоги. Нека нзпусиемъ вече прими
тивната жетва съ сърпъ. Тя ангажирва миого по* 
вече време и трудъ. За въвеждане на жътварки 
при нашите дребни стопанства, още масови ра
боти не могатъ да сс предпрнематъ Има друго 
по«лесно приложимо средство — извършване жът
вата съ коса. За тая цель, къмъ обикновеньат* 
коса се прикрепя едно приспособление — ка* 
фезъ, което не позволява на класовете да се 
разпръсватъ. Кафеза се състои огъ 4 изострени 
пръчки закрепени къмъ една напречна — служе
ща за основа, а целия кафезъ се залоства на 
същото место, където се залоства косата. Съ 
въженца кафеза се привързва къмъ дръжката на 
косата. По такъвъ начинъ откоса пада добре 
сбрано и удобенъ да бъде вързанъ на снепъ. Съ 
такава коса дневно едньъ упражненъ работгнкъ 
може да покоси отъ 6 до Ю декара Спестимъ 

кането на тия три общин. съвета е основателно по 
отношение на свръзката на с Бейлий съ пресеч
ката на Шуменското шосе където: излиза Т. Ар-
наутларското шосе. 2) Шосето Невша за Т. Ар 
наутларь следва да се доискара тъй като земле
ните работи еж вече направени и 3)' Не уважава 
искането щото шосето Невша — Т. Арнаугларъ 
да бъде прокарано западно огъ могилата Таушанъ 
тепе по стария пжть Т. Арнаугларъ— Невша при 
трите могили. 

Председателя. Който е съгласенъ съ мне
нието на пътната комисия, моля да се вдигне 
ръката. 

Болшинство — приема се< 

Р Е Ш Е Н И Е № — 6 1 

Оставане безъ разглеждане заявлението 
на жителите отъ с Къзълджиларъ по не мина
ване шосето Вълчи-долъ Къзътджиларъ презъ 
нивите. имъ. Докл. Д . Дабковъ. Постъпило е 
заявление отъ жителите на с Къзълджиларъ, 
Провадийско, съ което искатъ проектираното шо* 
се отъ Вълчи-долъ за Казълджиларъ да бъде 
изменено тъй, че да не поврежда нивите имъ 

презъ където требва да мине, а да се намери 
друго направление за да се избегне пакостьта 
която може да се нанесе на нивите имъ, — По» 
неже този аъпрось е чиего технически то и ко
мисията остави безъ разглеждане това заявление. 

Председинолп. Който е съгласенъ съ мне
нието на пътната комисия да се остави безъ раз
глеждане заявлението на жителите отъ с Ка
зълджиларъ, моля да си вдигне ръката. 

Болшинство — приема се 

Р Е Ш Е Н И Е /А—62 

Пращане заявлението иа с Капуджи-махле 
до окр. инжинеръ съ молба за удоелстворние. 
Докл. Д. Дабковъ. Жителят* на с Кзпуджн-ма-
хле ех подали заявление, съ което искатъ проек
тираното шосе между с с Хамбърлъкъ и Гьок-
чедюлюкъ, по* възможносгъ да се корегира съ 
едно малко почти ничгожно измЬнение като вме
сто да излиз? на западния край на с Гьочче-
дюлюкъ да бъде корегирано чрезъ чупка презъ 
местностьта „Чукура* нредъ гората „Баакору* 
и излезе въ средата на Гьокче-дюлюкъ предъ 
военната застава. По този начинъ селого имъшЪ-
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времето и работната ржка, сгопанит* иматъ вре
ме да извършатъ толкова необходимата следъ 
жътва ПОДМеТКа На СТЪРКЯЩеТО Настжпватъ горещи
ните и опастностьга отъ перноспора не е изклю-% 
чина. Време е за пръскане. До сега пръскането 
се извършваше съ бордолезовъ разтворъ, обаче 
напоследъкъ се препоржчватъ нови универсални 
средства. Едно отъ тия средства е НОСИОРЗСНО* 
Той има тия преимущества, че не изсушава ли
стата на лоззто, както това до известна степенъ 
прави бордолезовия разтворъ. Неговото действие 
се запазва за по-дълго време, отколкото това на 
борделозовия разтворъ. Употребява се 1% Раз* 
творъ. Приготвя се по следния начинъ: 1 — \Ь 
кгр. носиарзенъ се разтваря въ 50 литри вода 
и се осаавя едннь часъ» като отъ време на вре
ме се разбърква. Въ другъ съдъ, 750 грама 
гасена варъ, се разбнватъ въ 50 литри вода. 
Двата разтвора се смесвагь и се пристъпва къмъ 
пръскането. 

т%шшш®шзшшшш® 
ло да се ползува отъ него и презъ зимния се-
зонъ, тъй като до тамъ иматъ само 450 м. черъ 
пжть. — Мнението на пътната комисия е да не 
се уважава това искане. 

Председателя. Моето мнение е да се изпрати 
молбата на окр. ннжннеръ да я има предъ видъ 
за удовлетворяване. 

Кой го е съгласенъ дз се изпрати молбата на 
окр. инжинеръ съ молба за удовлетворение, моля 
да си вдигне ръката. 

Болшинство — приема се. 
Р Е Ш Е Н И Е №—63 

Свързване съ шосе с Горенъ-Чифликъ съ 
с. Куванлъкъ. Докл. Д. Дабковъ. Съ протоколъ 
№ 2/2 Горно-Чифлишкия сел. общински съветъ 
е решнлъ да се постави въ мрежата за направа 
шосе отъ с. Гор -Чифлнкь до с. Куванлъкъ. 
чрезъ което по-лесно ще може да се сношава за 
гр. Варна и моли окр. съветъ да удовлетво
ри искането му. — Мнението на пътната коми
сия е да се удовлетвори, 

Председателя, който е съгласенъ съ мне
нието на пжтната комисия да се удовлетвори мол-

Джнздпрукьойско учил, настоятелство 
О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 58 

Джиздаръ-кьойското училищно настоя
телство обявява, че на 11 день отъ публи
куването на настоящето въ Варнен. окр. 
вестникъ въ 9 часа ще се произведе BV 
общинското управление, търгь за отдаване 
подъ наемъ за 2 стопански години — след
ните училищни ниви: 

1. „Среща- отъ 28 декара 
2. „Плувата* отъ 18.5 декара 
Първоначалната оценка 150 лв. годиш

но на декаръ. 
Искания залогъ за правоучастие 5% 

върху първоначалната цена за вейка нива, 
а следъ търга върху ц^лия наеменъ пе-
риодъ. Закона за Б. О. и предприятията е 
задължителенъ. 

Гербъ и публикация еж за сметка на 
наемателя. 

с. Джиждаръ-кьой 28 юний 1928 г. 

Отъ Настоятелството 

бата на Горно-Чифлишкия общ. съветъ, моля да 
сд вдигне ръката. 

Болшинство — приема се. 
Р Е Ш Е Н И Е №—64 

Свързване съ шосе село Куванлъкъ съ с 
Дол.-Чифлнкъ. Докл. Д. Дабковъ. Въ свръзка-
съ искането на Горно Чифлишката община за на
правата шосе отъ Гор.-Чифликъ дос Куванлъкъ, 
Куванлъшкия общнн. съветъ съ протоколъ 
№—12/3 отъ 18 септемврий 1927 г. епоискалъ-
щото това шосе да продължи отъ с Куванлъкъ 
до с Дол. Чифликъ, където вече ще се свърже 
съ шосейния пжть за града Варна. Мнението на 
път. комисия е да се удовлетвори искането на 
Куванлъшкага община. 

Председателя. Който е съдласенъ да се 
впише въ мрежата за общински пътища шосето • 
отъ с. Куванлъкъ до с.ГДол.-Чифлвкъ, Варненско, 
моля да си вдигне ръката. 

Болшинство -—приема се. 
Р Е Ш Е Н И Е №—65 

Свързване съ шосе селата Ахъръ-кьой—Ко-
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Кодмкьойска общ. скотовъдна станция 
Провадийско 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 1679 

Обявява се на интересующигЬ се, че 
на 11 день следъ публикуване настоящето 
въ Варненски окр. вестникъ отъ 2—4 часа 
сл. об. въ общинското управление ще се 
произведе търгъ съ явна конкуренция за 
продаване тревата отъ необработената ни
ва „Сая дере" с. Шереметъ отъ 26 декара 
за паша. 

Първоначална цена 30 лева на декарь 
залога за правоучастие е 10% закона за 
Б. 0. и П. е задължителенъ. 

Разноските еж за сметка на наемате
лите. 

с. Каджкьой 2 юлий 1928 г. 

п. Кметъ: С. Тодоровъ 

Секр.-бирникъ: Д. Хр. Продановъ 

тлу-бей Докл. Д. Дабковъ. Котлу бейския общин
ски съветъ съ протоколъ №—18, 39 отъ 18 
юний 1027 год. е решилъ да се продължи първо
класния общински пжть Провадия—Ахъръ-кьой 
до с. Кутлу-бей, съ което последното село ще 
има преки връзки съ гр. Провадия и ще могагъ 
да си отбиятъ пътната повиность по това шосе. 
— Мнението на пътната комисия е да се удо-
влетвори това искане. 

Председател . Който е съгласенъ да се 
впише въ общинската мрежа за пътищата шосе
то Ахъръ-кьой — Кутлубей, моля да си вдиг-
не ръката. 

Болшинство — приема се. 
Р Е Ш Е Н И Е №—66 

Настояване предъ министерствето на бла-
гоустр, и пътищата за поскорошното доискарване 
шосето. „Се. Константинъ"—Санаториумъ—Узунъ-
*умъ. Докл. Д . Дабковъ. Ще ви докладвамъ за 
едно шосе което интересува предимно Варна, То 
*• монастира „Св. Константинъ — детския са* 
наториумъ — Узунъ-кумъ. Миналата година бех 
™е взели решение да се прокара задъ детския 

ЗЕИЛЕДШКН БЮЛЕТННЪ 
презъ м. юннй въ Варненски окржгъ. 
Земледелне. Посевите, както зимни така и 

пролетни еж много добри. Китните растения къмъ 
края на месеца започнаха да зреятъ и започна 
жетвата на ечемика. Извърши се също така и 
втората косидба на люцерната. Естествените ли
вади се покоснха, като се получи големо коли
чество доброкачествено сено. 

Скотовьдство. Състоянието на добитъка е 
изобщо много добро» благодарение на изобилната 
паша. 

Млекуването продължава въ максимални 
размери. Носливостьта на кокошките е добра. 

Болести по добитъка и кокошките почти 
нема. 

Овощарство. Оаощипта съ дсбрс Започнаха 
да зреятъ по раните сортове 

Лозарство Лозята еж много добре Извърше
на е втората копанъ и второто пръскане. 

Пчеларство. Пчелите съ много добре, На 
много места съ поставени магазини. 

Времето позволява да работягь усилено. Ма
газините съ вече напълнени съ медъ. 

Бубарство. Буб те се развиеатъ много до
бре. Всички съ развили пашкули. 

Пашкулите се пласиратъ въ Районния сьюзъ 
на кооперациите, който се е ангажиралъ съ про
дажбата имъ. 

санаториумъ и отъ тамъ да се продължи покрай 
брега, а не предъ санаториума, за да не пречи 
на лекуващите се деца въ сжщия. Проектирано е 
да мине малко по нагоре отъ самите постройки 
презъ стопанството на санаториума като отделя 
кравзрниците и др. на санаториума. Това шосе 
е отъ жизненъ интсресъ на Варненци и околии
те села и щеше да бъде дебуше за разходки и 
по такъвъ начинъ ше създаде прехрана на много 
файтоиджии и автомобилисти. Работата на шосе
то беше вь сяоя разгаръ. Понеже минава пре.п. 
санаториума директора на сжщия се противопо 
стави и писа въ Дирекцията на нар здраве, ч* 
твърде зле действувало на стопанството му и са
наториума, по което и министерството нареди 
временно да се спре постройката му. Лично азъ 
и като занимахъ пжтната комисия реши. се да се 
иска предъ Министерството на благоустр и пж-
тищата да се настои прокарването на това шосе 
още презъ това лето, когато ще дсйдагь трудо
ваци за да започнагь работата. 

Д-ръ До Цоневъ. Този въпросъ е доста 
важенъ и заслужава нещо повече о.ъ туй което 
пжтната комисия е направила. Азъ кмахъ възмо-
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ПРЕЗЪ изтеклата седмица, платиха 
абонамента за общините си следните се-
кретарь-бирницй: Асълбейлийски, Караджа-
отски, Сарж-гьолски и Манастирски 

СЪОБЩАВА се на санитарния и вете-
ринаренъ персоналъ при комисията, че се 
започна изплащането на заплатите за м. 
май т. год. 

КОНГРЕСЪТЪ на съюза на производи 
телните кооперации се отлага за 29 юлий 
въ София. 

ПЪРВОТО село въ България, което е 
извършило комасация на земите си е. с. 
Маданъ, Фердинандско. 

СЪЮЗЪТЪ на Популярните банки къмъ 
края на 1927 год. е ималъ за членове 112 
популярни банки съ 67,309 кооператори. 

жиость съ него добре да се запозная това дето, 
когато ходихме съ Пражкия предсгавитель да 
обходимъ стопанството. Азъ ще изтъкна само 
следното, че до сега имаше такъвъ пъть, който 
минава предъ портите на самия санаториумъ и 
отива къмъ вилата на Геневъ, по който минаватъ 
коля и файтони и пречи иа самия санаториумъ, 
той ие прави въпросъ за този пъть и требваше 
да благодари, че съ прокарване пъть задъ сто
панството му се предпазвагь и питомците отъ са
наториума. Имайки предъ видъ този мотивъ при-
съединявамъ се къмъ мнението на пътната коми
сия за продължаване.направата на това шосе. 

Д. Шиковъ* Съ прокарване този пъть дали 
не ще навредимъ интересите за развитието на 
нашето окр. стопанство и Варна въ курортно от
ношение? Така също и пътя Кестричъ — Алад-
жа-монастнръ? Азъ сметамъ, че този пъть е отъ 
интересъ за Варна, но не и за селата. 

Д Ралчевъ. Бихъ молилъ г. Дабковъ да 
съобщи има ли точно оч ртанн граници този сана
ториумъ? 

Докл. Д Дабковъ. Има. 
Д. Ралчевъ; Това шосе минава ли презъ 

санаториума? 
Д. Дабковъ. Казахъ минава презъ горната 

часть на стопанството на сжщото като отделя 
краварннцата и др. на стопанството 

ПРЕЗЪ 1927 год. българския читали-
щенъ съюзъ е обидинявалъ 1090 читалища. 

МИНИСТЕРСТВОТО на земеделието е 
издало окржжно до директорите на под. 
вижните земеделски катедри и агрономи, 
съ което нарежда, за засилване и подо
брение на фуражното производство, да се 
обърне особено голямо внимание на увели-
чение производството на фий. Министер
ството е предоставило на директорите на 
подвижните земеделски катедри да увели-
чатъ засеваемата площъ съ фий и да бж-
датъ положени всички усилия за да се до
стигне до една добра реколта. При недо-
стигъ на фиево семе за насаждане на но. 
вата площь, министерството ще отпуща 
необходимото такова. 

ПОКАНВАТЪ се г-да общинските кме
тове да наредятъ за изплащането на або
намента на вестника въ едно най скоро 
време. 

Печатница „Вяйниковъ" — Варна. 

Д. Ралчсьъ Бихъ молилъ г. Дабковъ да 
формулира решението. 

Председателя. Г-нъ Шиковъ иска да ка
же, че на едно место се дава, а на друго не. 
Варна представлява 70,000 дуин; население кое
то требва да изработи трудовата си тегоба. Не 
е ли осъдително да се дразни и прави политика. 
Единствено е това шосе където Варненци ще 
използуватъ пътната си тегоба. 

Понеже шосето по този начинъ както се 
прокарва нема да се навреди на санаториума въ ле
чебно отношение, а само стопанството на същия, 
а отъ друга страна ще представлява красива об
становка за пътующите, мисля нема две мнения 
шосето да се прокара презъ същото место. Ето 
защо, моля г. Дабковъ да формулира своето 
предложение. 

Доил. Д. Дабковъ. Ла се моли министер
ството на благоустройството и пътищата да: пред
пише на окр. инжинеръ да продължи работата по 
шосето „Св Константинъ* — Детския сакато-* 
риумъ — Узунъ-кумъ, тъй както е било прокарано. 

Председателя. Който е съгласенъ съ гьй: 
формулираното предложение, моля да си вдигне 
ръката. 

Болшинство — приема се. 

Заседанието се вдигна въ 18 часа. 


